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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  BELVEDER  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-15/ 
URBROJ:  2170/01-10-10-10-2 
Rijeka,  23. 03.  2010. 
                                    

 
   

 
ZAPISNIK 

S 26 (3)SJEDNICE VMO BELVEDER 
 

26 (3) sjednica VMO Belveder održana je 23.03.2010. (utorak) početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Belveder, Volčićev trg br2 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Boris Stojanov, predsjednik VMO 
- Nazif Krupić, član VMO 
- Irena Vukosavljević,član VMO 
- Barić Gojko,član VMO  
- Sanjin Frković, član VMO 
-  Ivana Prpić, tajnik MO 
 
Ostali nazočni: 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 
Usvajanje zapisnika s 25. sjednice VMO Belveder 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
-  

DNEVNI RED 
1. Prijedlog prioriteta za manje komunalne zahvate za 2011. godinu 
2. Razno 
      dogovor sa vijećnicima oko održavanja sportskih takmićenja povodom dana Svetog Vida 
 

 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća gospodin Boris Stojanov upoznao vijećnike sa pristiglim zahtjevima za 
komunalne prioritete za 2011 godinu i to: 
 
Asfaltiranje sporedne ceste u Ulici Ljudevita Matešića br.12 i 14 do Omladinske Ulice broj 5 i 7 
(zahtjev grañana u prilogu) 
 
Asfaltiranje javne površine u Ulici Franca Prešerna 36 B (zahtjev grañana u prilogu) 
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Sanacija zida u Ulici Irene Tomee kod kućnog broja 3 
 
Sanacija rupa u Ulici Ruñera Boškovića (zahtjev grañana u prilogu) 
 
Postavljanje prometnog znaka s oznakom za školu te na ulazu u dvorište s oznakom za autobus 
(zahtjev Centra za odgoj i obrazovanje) 
 
Ureñenje dječjeg igrališta sa postavljanjem dječjih sprava, postavljanje košarica za smeće i jedna 
klupa, te oplemenjivanje zelenilom na Campettu smještenom izmeñu Ulica Ljudevita Matešića i 
Omladinska Ulica (zahtjev OŠ Brajda) 
 
Postavljanje zaštitne metalne ograde na dnu stepenica u Rendićevoj  ulici (zahtjev OŠ Brajda) 
 
 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno prihvatilo prioritete za manje komunalne zahvate za 2011. godinu 
 
 
AD 2 
Predsjednik upoznao vijećnike o sastanku koordinatora u Odjelu za samoupravu i upravu a vezano 
za takmičenjima koji će se održavati povodom Dana Svetog Vida i to u slijedećim disciplinama: 
boćanje, potezanje konopa i briškula i trešeta. 
 

Zaključak: 
Vijećnici nisu zainteresirani za navedene discipline koje će se održavati . 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Belveder 
 

Ivana Prpić Boris Stojanov 
 
 
 

 

 
 
 
 

         
                                                  


